




 
Wij zouden willen voorstellen er bij de bestuurders op aan te dringen om de NAM te vragen: 
1. Omwoners en andere stakeholders nu al te betrekken; 
2. Er op aan te dringen dat er sprake is van echte betrokkenheid en niet van informeren achteraf; 
3. Het gebiedsproces naar voren te halen, zodat de stakeholders betrokken zijn bij de alternatievenafweging 
die nu plaatsvindt; 
4. Het gebiedsproces te laten aansturen door een onafhankelijke en deskundige organisatie. 
 
Voor jullie informatie, er zijn goede voorbeelden van gebieden/omgevingsprocessen, denk bijvoorbeeld aan 
de aanleg van de Tweede Maasvlakte (de bewoners van Westvoorne zaten ook niet te wachten op een nieuw 
industrieterrein voor hun neus). In deze processen wordt, onder begeleiding van een onafhankelijke 
organisatie die verstand heeft van zulke processen, gewerkt aan vertrouwen en begrip voor elkaars 
belangen, maar ook aan win-win situaties door het groter maken van het project dan uitsluitend het 
realiseren van het initiatief. Zo’n proces moet echter wel op tijd gestart worden en is ook niet in een half 
jaartje afgerond. 
 
 
Om je een idee te geven: via bijgaande link tref je een nieuwsbrief over het omgevingsproces Ternaard.  
 
https://www.noardeast-fryslan.nl/sites/default/files/2020-
05/Nieuwsbrief%20Omgevingsproces%20Ternaard nr.%201%20-%20april%20mei%202020.pdf 
 
En dit was de aanpak bij de Tweede Maasvlakte 
 
https://adoc.pub/aanleiding-som-bij-maasvlakte-2.html 
 
 
Tot vanmiddag. 
 
Met vriendelijke groet, 
 

 
 




